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Protokoll styrelsemöte 20190618 
 
Närvarande: Katarina Torstensson, Lars Nilsson, Pernilla Lundblad, Peter Nilsson, Tobias 
Jönberg, Ulrika von Sivers 
 
6:1 Mötet öppnas 
      Tobias öppnar mötet 
 
6:2 Val av justerare för mötet 
 Pernilla Lundblad och Peter Nilsson 
 
6:3 Godkännande av dagordning 
      Dagordning godkänns 
 
6:4 Föregående mötesprotokoll  
       Genomgång av föregående mötesprotokoll 
 
6:5 Ekonomisk Rapport. 
 God ekonomi. 
 Efterlysa kontroll av anläggningskort. 
 
6:6 Söka pengar från RF till ny anläggning 

Styrelsen beslutar att föreningen ska söka pengar från Ridsportförbundet till nya 
anläggningen. 
 

6:7 Inkomna skrivelser 
 Inga inkomna skrivelser 
 
8  Bidragsansökan 
 Kommunala bidrag inkomna. 
 LOK-stöd påbörjade ska skickas in under augusti. 
 
9 Personalsituation 
 Pernilla planerar schema för hösten. 

Anna och Olivia har varit på fortbildning ridskolepedagogik, Pernilla 
ridlärar/tränarfortbildning. 
Moa går ridledarutbildning v26-27. 

  
10 Rapport från ridskoleverksamheten, kommittéer, grupper och sektioner 

http://www.ecosign.se/
http://www.elite.se/hotell/vaxjo/stadshotellet/
http://www.teamsportia.se/
http://www.xdesk.se/
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• Ridskoleverksamheten 
Bra inflöde av intressenter som vi rida under hösten. 
Ridläger i sommar fulltecknade barn, vuxna platser kvar. 
Ny D-ponny till verksamheten. 

• Byggsektionen 
Bodarna färdiga.  

• Arenasektionen 
Uppdaterat kalkyl för drift och femårsplan inskickat till kommunen.  

• Hemsidan 
Inget nytt 

• Sponsringsgruppen 
Bra sponsorer till sommarhoppet. 

• Tävlingskommittén 
Sommarhoppet vinst ca 84000kr. VIP-tält uppskattat av sponsorer och ryttare. 
Hur många tävlingar ska vi arrangera per år? 
Planerad tävling i september går inte att ha ponny då det är DM-ponny samtidigt, 
istället blir det lokal/regional häst båda dagarna. Katarina bokar domare och 
banbyggare. 
Vi funderar igenom datum för City Grosshoppet och sommarhoppet 2020.  
Föreningen kommer arrangera DM häst, ponny hösten 2020. 

• Kafeteria/Trivselkommittén 
Ulrika frågar trivselgruppen om någon kan hjälpa till under pay & Jump v26 och 
v27.  

• Ungdomssektionen 
Inget nytt 
 

11. Övriga frågor/sammanträdesagenda 
 Policyn för att rida i lag behöver uppdateras inför 2020.  
 Nytt styrelsemöte 18/8. 
 
12 Avsluta mötet 
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